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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 19. 

 

2024.gada 30.oktobrī 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētājas vietniece Kristīne Hāze. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Rihards Gorkšs.   

Citi deputāti – Andris Vītols. 

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;   

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes Izglītības kvalitātes procesu vadītāja Ilze Lisovska, 

Kultūras darba vadītājs Ēriks Laime-Babris, Projektu vadītāja Inga Biļko. 

Uzaicinātās personas – biedrības “Daugavkrasts” pārstāve Aiga Smiltniece, biedrības “Kokļu 

mūzikas biedrība DZĪTARI” pārstāve Inta Rēvalde. 

 

Sēdē nepiedalās: Ineta Romanovska. 

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVS - Par Ķekavas novada domes sadarbības veicināšanu ar Ķekavas novada 

nevaldības organizācijām un iedzīvotāju kopienām;  

2. KOMITEJAS ATZINUMS - Par atbalstu biedrībai „Kokļu mūzikas biedrība DZĪTARI” 

LEADER projekta īstenošanai;  

3. Par PII "Zvaigznīte" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2026./2027. mācību gadam 

saskaņošanu;  

4. KOMITEJAS ATZINUMS - Par apliecinājuma parakstīšanu sadarbībai 4.2.3.1. pasākuma 

"Integrēta "skola-kopiena" sadarbības programma atstumtības riska mazināšanai izglītības 

iestādēs" ietvaros noteikto aktivitāšu īstenošanā;  

5. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 16.marta sēdes lēmumā Nr.12 (protokols 

Nr.9);  

6. Par projekta pieteikuma iesniegšanu;  

7. INFORMATĪVS - Erasmus+ programmas akreditēto mobilitātes projektu organizēšanas 

kārtība Ķekavas novadā. 

Piebalsotais jautājums  

8. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā "Izglītojamo iesaistīšana 

ar bēgšanas spēlēm, lai sasniegtu ilgtspējīgas attīstības mērķus".  
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Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Kristīne Hāze atklāj komitejas sēdi. 

 

 

 

Darba kārtība 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:00:00) 

Par darba kārtību ziņo Kristīne Hāze. Viņa informē, ka iesniegusi divus priekšlikumus darba 

kārtības papildināšanai un jautājumu izskatīšanas kārtības grozīšanai un tos komentē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Kristīnes Hāzes -  

Jautājumu Par Ķekavas novada domes sadarbības veicināšanu ar Ķekavas novada 

nevaldības organizācijām un iedzīvotāju kopienām skatīt kā pirmo (Nr.2) uzreiz pēc darba 

kārtības, 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2.priekšlikums no Kristīnes Hāzes -  

Pievienot darba kārtībai un skatīt jautājumu Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ 

programmas projektā "Izglītojamo iesaistīšana ar bēgšanas spēlēm, lai sasniegtu 

ilgtspējīgas attīstības mērķus", 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikumi atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem un sēdes vadītāja aicina apstiprināt 

koriģēto komitejas sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 30.oktobra sēdes kārtību. 

 

 

 

 



 

 

1. INFORMATĪVS - Par Ķekavas novada domes sadarbības veicināšanu ar Ķekavas 

novada nevaldības organizācijām un iedzīvotāju kopienām 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:12) 

Andris Vītols stāsta par pašvaldības pārstāvju un divu biedrību vizīti Polijā un nevalstisko 

organizāciju un pašvaldību sadarbības pieredzi Polijā. 

Biedrības "Daugavkrasts" pārstāve Aiga Smiltāne pauž savu viedokli par pašvaldības sadarbību 

ar nevalstiskajām organizācijām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Aiga Smiltniece, Kristīne Hāze, 

Dace Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Administratīvajai pārvaldei  1 mēneša laikā apkopot un iesniegt izskatīšanai IKS komitejā  

informatīvu ziņojumu par Ķekavas novada pašvaldības līdzšinējo sadarbību ar 

nevalstiskajām organizācijām, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

2. Par atbalstu biedrībai „Kokļu mūzikas biedrība DZĪTARI” LEADER projekta 

īstenošanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:26:29) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime–Babris - saņemts biedrības iesniegums ar lūgumu atbalstīt viņus 

LEADER projekta realizācijā. Viņš raksturo biedrības darbību, iesaistītās personas un tehnisko 

bāzi. Instrumentu ir par maz visiem iesaistītajiem audzēkņiem, tāpēc biedrība vēlas startēt 

LEADER projektu konkursā un iegūt līdzekļus trīs koncertkokļu un vienas basa kokles iegādei. 

Biedrība lūdz pašvaldībai finansiālu atbalstu projektam 2023,80 euro. Projekta iesniegšanas 

termiņš ir 1.novembris. 

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Ēriks Laime-Babris, Inta Rēvalde, Andris Ceļmalnieks, 

Jānis Zvaigzne, Kristīne Hāze. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīne Hāze 

Atbalstīt biedrības “Kokļu mūzikas biedrība Dzītari” lūgumu  par līdzfinansējuma 

paredzēšanu projekta  īstenošanai,   nepieciešamo finansējumu ( 2023,80 EUR ) pozitīva 

konkursa iznākuma rezultātā, atbilstoši Saistošajiem noteikumiem 25/2023, 

 

 



 

 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

3. Par PII "Zvaigznīte" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2026./2027. mācību gadam 

saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:05:59) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – šo jautājumu jau izskatīja domes sēdē, bet lēmumu nepieņēma 

un atgrieza vēlreizējai izskatīšanai komitejā. Attīstības plāns ir koriģēts atbilstoši domes norādēm. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jānis Zvaigzne, Ilze Lisovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par PII "Zvaigznīte" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2026./2027. mācību gadam 

saskaņošanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

4. Par apliecinājuma parakstīšanu sadarbībai 4.2.3.1. pasākuma "Integrēta "skola-

kopiena" sadarbības programma atstumtības riska mazināšanai izglītības iestādēs" 

ietvaros noteikto aktivitāšu īstenošanā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:08:31) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – iepriekš komiteja skatīja jautājumu, kas saistīts ar talantu 

attīstīšanu un atbalstu un šis savukārt ir jautājums par Valsts izglītības satura centrs projektu, kas 

saistīts ar lasītprasmes uzlabošanu, konsultatīvo atbalstu speciālistu iesaistei, mentora atbalstu 

mācību kavēšanas vai pārtraukšanas risku mazināšani. Tālāk viņa stāsta par finansiālo ieguvumu 

no šī projekta. Lisovska norādā, ka jautājums ir konceptuāls un šobrīt tikai nepieciešams komitejas 

atbalsts par iesaisti projektā un deleģējumu visus dokumentus parakstīt izpilddirektorei. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Ilze Lisovska, Dace Cīrule. 



 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par komitejas 

atzinumu. 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes -  

KOMITEJAS ATZINUMS – “Atbalstīt apliecinājuma "Skola-kopienā" parakstīšanu. Deleģēt 

parakstīšanu pašvaldības izpilddirektorei.”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

5. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 16.marta sēdes lēmumā Nr.12 

(protokols Nr.9) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:13:30) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola - saņemts Daugmales kultūras centra iesniegums, kurā viņi 

informē, ka, izvērtējot telpu noslogojumu, konstatēts, ka telpas īpašumā “Alpi” centram nav 

nepieciešamas. Līdz ar to sagatavots lēmuma projekts par domes lēmuma grozīšanu, ar kuru 

telpas tika nodotas Daugmales kultūras centram. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Daiga Ozola. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 16.marta sēdes lēmumā Nr.12 

(protokols Nr.9)”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

6. Par projekta pieteikuma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:15:57) 

Par jautājumu ziņo Laine Kreicere - sporta centrs sagatavojis projekta pieteikumu par āra 

trenažieru laukuma izveidošanu un piecu trenažieru uzstādīšanu  Skolas iela 2, Ķekavā, blakus 

sporta laukumam. Projekta mērķis ir nodrošināt sporta infrastruktūras pieejamību novada 



 

 

iedzīvotājiem. Projekta izmaksas paredzētas virs 49 tūkstoši euro, no kuriem pašvaldības daļa ir 

gandrīz 15 tūkstoši euro. Notika projekta piecu nedēļu izmēģinājums, uzstādot āra trenažierus, 

iedzīvotāju atsaucība bija ļoti liela, tāpēc sporta centrs nolēma pieteikties projektu konkursam. 

Jautājumu sadaļā piedalās Kristīne Hāze, Laine Kreicere. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par projekta pieteikuma iesniegšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

7. INFORMATĪVS - Erasmus+ programmas akreditēto mobilitātes projektu 

organizēšanas kārtība Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:19:10) 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko - sagatavots projekta pieteikums kas domāts skolēniem un 

skolotājiem, jo ar šo mācību gadu uzsāk Erasmus projektu, kur Ķekavas novada pašvaldības 

Izglītības, kultūras un sporta pārvalde ir konsorcija vadītājs. Konsorcijā ietilpst izglītības 

iestādes, kā vispārizglītojošās, tā profesionālās ievirzes mācību iestādes.  Pēc Erasmus 

programmas vadlīnijām uzraugošā iestāde ir Valsts izglītības attīstības aģentūra, ir ieteicams 

programmā izstrādāt organizēšanas kārtību, kas paredz vienlīdzīgu un taisnīgu organizēšanas 

kārtību uz šajā gadījumā tā attieksies uz personāla atlases kārtību, kas notiks centralizēti. Ir 

notikusi tikšanās arī ar visiem izglītības iestāžu vadītājiem. Jautājums ir informatīvs, lai informētu 

komiteju par šādu aktivitāti. 

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Inga Biļko, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 



 

 

8. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā "Izglītojamo 

iesaistīšana ar bēgšanas spēlēm, lai sasniegtu ilgtspējīgas attīstības mērķus" 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:26:35) 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko - saņemts apstiprinājums no Čehijas nacionālās aģentūras par 

projekta apstiprināšanu. Tas ir Erasmus programmas projekts par izglītojamo iesaistīšanu. 

Projekta virsvadītājs ir skola no Čehijas, projekta partneri ir Grieķijas, Turcijas, Portugāles un 

Īrijas skolas un arī Ķekavas novada pašvaldības Daugmales pamatskola. Projekts ir par jaunu un 

uz spēlēm balstītu pieeju, lai mācību priekšmetus padarītu saistošākus, arī skolēnu un skolotāju 

prasmju pilnveidošana. Kopējais projekta finansējums ir 250 tūkstoši euro, bet Daugmales 

pamatskolai pienāksies 37400 euro. Kā visiem Erasmus programmas projektiem Eiropas 

savienības finansējums ir 100%, tomēr avansā var saņemt tikai 80%, Tāpēc nepieciešams domes 

lēmums, lai paredzētu projektam 20% priekšfinansējumu no pašvaldības 2026.gada budžeta, kuru 

pēc projekta noslēgšanas pašvaldība saņems atpakaļ. 

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Inga Biļko, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā "Izglītojamo 

iesaistīšana ar bēgšanas spēlēm, lai sasniegtu ilgtspējīgas attīstības mērķus"”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:46 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Kristīne Hāze 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


